



84%



截止日期：2022年6月2日



Deadline: 2 June 2022



登記做選民

Register as an elector



更新選民 登記資料

Update voter registration particulars



提交住址證明

Submission of address proof



選民須知 Notes to electors

- ✓ 選民資格：年滿18歲，香港永久性居民，通常在港居住。
Eligibility criteria: Aged 18 or above. Hong Kong permanent resident. Ordinarily resides in Hong Kong.
- ✓ 新選民登記申請（由5月1日起）和更新住址申請均須提交住址證明，並須於6月2日或之前向選舉事務處提交指定表格（REO-GC）。
Applications for new voter registration (starting from 1 May) and change of registered address require submission of address proof. They should be made to the Registration and Electoral Office (REO) on the specified form (REO-GC) by 2 June.
- ✓ 選民應提供電話號碼及電郵地址，以便選舉事務處聯絡，及收取候選人經電郵發出的選舉郵件。
Electors should provide their phone numbers and email addresses so that the REO can contact them and they may receive election emails from candidates.
- ✓ 選民可登入選民資料網上查閱系統（www.voterinfo.gov.hk）查閱登記資料有否更新。
Electors may log in to the Online Voter Information Enquiry System (www.voterinfo.gov.hk) to check if their registered particulars are up-to-date.
- ✓ 選民如收到選舉事務處寄出的信要求確認登記住址，須於6月2日或之前回覆，以保留其選民登記。
Electors who have received letters from the REO requesting them to confirm their registered addresses should respond by 2 June to maintain their registration status.



查詢 Enquiries: 2891 1001
www.voterregistration.gov.hk

